
Hei Lin Tove

Har satt opp budsjett med utgangspunkt i det som var i 2019.
Har prøvd å ta høyde for økte matvarepriser.

Har og tatt med Heidi Dale som hjelper meg med dette arrangementet.

Har satt egenandel til 500 kr, men det kan hende er for lavt.
Eg får se etter hvert hva som blir realiteten.

Mvh
Tormod S. Våge


